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Pragnę serdecznie podziękować  organizacjom związkowym za wspólny  udział pikiecie. Nie wiemy jak zakończy
się walka o wześniejsze emerytury  ale to, że  potrafiliśmy się  zmobilizować i wystąpić razem  to duży sukces.
Rozbicie i osłabianie Związków Zawodowych musi  sie skończyć.  Andrzej Nalepa

strona 1 / 1


